

Closure of Swimming Pool

The Swimming Pool will be closed from 6 May 2020 until the completion of the Jockey Club One Health Tower.

During this closing period, CityU staff & students can use the pool facilities at the [Chinese YMCA](#) and [YMCA of Hong Kong](#) after the COVID-19 pandemic is in control. Please refer to the link below for procedures to use the above-named facilities.

https://www.cityu.edu.hk/sds/web/pesports_srfacilities.shtml

For further questions, please feel free to call the PE General Office at 3442 8025 or send an email to sope@cityu.edu.hk. We will reply to your enquiry as soon as possible.

Physical Education Section
Student Development Services
05.05.2020

泳池關閉

為配合興建「賽馬會健康一體化大樓」，泳池將於 2020 年 05 月 06 日 (星期三) 開始關閉，直至大樓竣工為止。

泳池關閉期間，各教職員及同學可於新型肺炎疫情受控後，使用[香港中華基督教青年會](#)及[香港基督教青年會](#) 的游泳設施。請打開以下連結，了解上述設施的使用方法：

https://www.cityu.edu.hk/sds/web/pesports_srfacilities.shtml

如有任何疑問，請致電 3442 8025 或以電郵 (sope@cityu.edu.hk) 查詢，體育部同事會盡快回覆。

學生發展處體育部
05.05.2020

